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Acaba sense acord la reunió per desencallar 
la candidatura dels JJOO d’Hivern 

 
 
La reunió celebrada aquest dilluns a Madrid per mirar de desencallar la 
candidatura els Jocs Olímpics d’Hivern al Pirineu l’any 2030 ha acabat sense 
acord. Convocada pel Comitè Olímpic Espanyol (COE), hi han assistit 
representants dels governs català, aragonès i espanyol, per intentar acostar 
posicions. Tot i això, no hi ha hagut cap canvi. 

Recordem que l’Aragó reclama tenir més pes en la candidatura i acollir més 
proves de les que li atorga l’actual acord tècnic. Concretament, vol que 
Catalunya i l’Aragó es parteixin les proves d’esquí alpí, esquí de fons, esquí 
acrobàtic i de snowboard. La Generalitat, per la seva banda, no es mou del que 
hi ha en aquest document, que es va estar negociant durant mesos i que 
preveu celebrar l’esquí alpí íntegrament a La Molina i Masella i l’Snowboard, a 
Baqueira. 

En declaracions posteriors als mitjans de comunicació, el president del COE, 
Alejandro Blanco, s’ha mostrat esperançat que finalment s’acabin acostant 
posicions en futures reunions. Tot i això, ha remarcat que ja hi ha un acord 
tècnic. A més, ha demanat “respecte, entesa i diàleg” per aconseguir fer 
possible la candidatura olímpica. En una línia similar, des del govern espanyol 
asseguren que no donen res per perdut i que confien que s’arribi a un acord en 
futures reunions. 

 


